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Owner/ Department: Operations

	Date
	
	Location
	

	Employee Name
	
	Emp. No
	

	Job Title
	



	Areas Covered under Coaching 
	المجالات التي يغطيها المتدرب

	1. Ensure to select the assigned route # while login to the app.
	1. تأكد من اختيار المسار الصحيح بعد دخول التطبيق

	2. Ensure to Apply VAN/LBT with Mob number & Out scans on all shipments. MPS Should be verified before OFD & ensure VAN applied on all MPS. Verify total number of vans/LBT with )Gatepass(.
	2. تأكد من مسح VAN مع التسجل رقم الجوال ومسح الخروج على جميع الشحنات. يجب التأكد من الشحنات التابعة (MPS) قبل الخروج & الحرص من عملية المسح على جميع الشحنات التابعة. موازنة اجمال الشحنات اللتي تم عليها المسح من التطبيق \ الخروج مع ورقة الخروج (جيت باس)

	3. Proper Stacking of shipments ( in ULD & Vehicle)  
	3. الترتيب السليم للشحنات (في العربية والمركبة)  

	4. All shipments must have minimum 3 attempts of customer communication in different timing
	4. جميع الشحنات يجب ان لا تقل من ثلاث محاولات اتصال مع العملاء في أوقات مختلفة

	5. 100 % Attempt on all shipments including C2B pickup assignments
	5. 100 % تواصل على جميع الشحنات بالاضافة المهامات المرتجعه

	6. All cooling unit vehicles must at all times maintain temperature
	6. يجب على جميع مركبات وحدة التبريد في جميع الأوقات الحفاظ على درجة الحرارة

	7. Proper Scans on all shipments (POD, DEX etc.)
	7. عملية مسح الصحيح على جميع الشحنات (تسليم, استثناء, الخ..)

	8. 100% PIN Verification on all delivered shipments
	8. 100 % استخدام رمز التسليم عند تسليم جميع الشحنات

	9. NON- PIN verified deliveries must have ID captured/credentials to be captured in the app while POD.
	9. في حالة عدم وجود رمز التسليم, وجوب التسليم بوجود الهوية المستلم \ وثائق التفويض مع التحديث في التطبيق عند عملية مسح التسليم

	10. DEX-03-11 applied shipments must have SSC reference / comments in APP & on DEX Sticker with date
	10. في حالة المسح استثناء رغبة العميل الاستلام من الفرع 11-03 وجوب الوضوح بأية فرع طلبها العميل في التطبيق واللاصق الاستثناء

	11. DEX03-10 Address Change must have area name and address in APP & on DEX Sticker with date
	11. في حالة المسح استثناء تغيير العنوان 10-03 وجوب الوضوح بعنوان الجديد في التطبيق واللاصق الاستثناء

	12. DEX 17 FUTURE DELIVERY REQUEST must be mentioned the time & date of future delivery request in APP & on DEX Sticker with date
	12. في حالة المسح استثناء تأجيل الإستلام 17 وجوب الوضوح الوقت والتاريخ قي التطبيق واللاصق ااستثناء

	13. Make sure to deliver customer when they provide short address instead of location
	13. التأكد من تسليم الشحنات في حالة توفير عنوان المختصر بدلا من رابطة الموقع

	14. All COD Shipments payment need to be submitted same day of POD
	14. جميع المستحقات المالية يجب تسليمها للمحاسب

	15. Ensure the collection of COD amount in single payment (one transaction). Triple span transaction is not acceptable
	15. التأكد من ان تكون عملية حساب العميل مرة وحده (عملية وحدة فقط ) ثلاث عمليات غير مقبول

	16. Accept STC Pay method when Customer ask for it
	16. القبول في عملية الدفع إس تي سي باي في حالة رغبة العميل

	17. Reverse pickup booking needs to be collected with proof of pickup in APP & ensure the pickup is repacked with return AWB. Contents of the pickup need to be verified while packing
	17. شحنات الاسترجاع يجب احضارها من المرسل و اقفالها في التطبيق وحزمها للشحن

	18. Self-Reconciliation of shipments status (Ex: POD, DEX & Return shipments)
	18. التسوية الذاتية لحالة الشخنات (على سبيل امثال: تسليم, استثناء & المرتجع)

	19. Ensure same day return of all undelivered shipments
	18. الحرص التام في ارجاع جميع الشحنات الغير المسلمة للمستودع في نفس اليوم



Staff: I do understand all the above mentioned points and acknowledge complying with this as per company policy. I take complete responsibility in case of failure to comply the above and I make sure the same is implemented to enhance my performance 

Staff Name: ___________________     Emp. No _____________               Signature: _____________________

	Coached By (Name)
	

	Emp. No & Job Title
	

	Signature
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